Superior Court of Washington, County of 		
华盛顿州 县高等法院 
	In the Guardianship of:
关于以下个人的监护：
	
Respondent/s (minors/children)
被告人（未成年人/儿童）
	No. 	
编号
Summons
传票
(SM)
(SM) 


Summons
传票
To:		The parents, child, and person with court-ordered custody:
致：	父母、儿童和依照法院命令有监护权的个人：
1. The Petitioner has started a case asking for guardianship of the above-named children under RCW 11.130.185.  If the Minor Guardianship Petition is approved, the rights of the parents or legal custodians could be substantially restricted.
根据RCW 11.130.185，呈请人已提起诉讼，要求获得上述儿童的监护权。如果未成年人监护权申请获得批准，父母或法定托管人的权利可能会受到严重限制。 
2.	You must respond to this summons and petition by serving a copy of your written response on the person signing this summons, any other party, and by filing the original response with the clerk of the court.
	您必须对本传票和申请作出回应，将您的书面回复副本送达送达签署本传票的人、任何其他方，并向法院书记官提交回复原件。 
If you do not serve your written response within 20 days after the date this summons was served on you (or 60 days if you are served outside of the state of Washington), exclusive of the day of service, the court may enter an order of default against you and the court may, without further notice to you, enter an order and approve or provide for the relief requested in the petition.
如果您未在本传票送达给您后的20天内（如果您在华盛顿州以外的地方收到传票，则为60天）送达您的书面回复（不包括送达之日），法院可能会向您发出违约令，并且法院可能会在不另行通知您的情况下发出命令并批准或提供申请中请求的救济。 
If the petition has not been filed, you may demand that the petitioner file this lawsuit with the court.  If you do so, the demand must be in writing and must be served upon the person signing this summons.  Within 14 days after you serve the demand, the petitioner must file this lawsuit with the court, or the service on you of this summons and petition will be void.
如果申请尚未提交，您可以要求呈请人向法院提起诉讼。如果您这样做，必须以书面形式提出要求，且必须送达签署本传票的人。在您送达要求后14天内，呈请人必须向法院提交本诉讼，否则向您送达的本传票和申请将无效。 
3. If you wish to seek the advice of a lawyer in this matter, you should do so promptly so that your written response, if any, may be served on time.
如果您希望在此问题上寻求律师的建议，请马上行动，以便您的书面回复（如果有）可以按时送达。 
4. This summons is issued pursuant to rule 4 of the Superior Court Civil Rules of the State of Washington.
本传票根据华盛顿州高等法院民事条例4发出。
	Important! Read the Notice of Hearing for information about your rights and how to respond.
重要须知！阅读听证通知，了解您的权利以及如何回复。



Dated: 			
日期： 		Signature of Petitioner or Lawyer/WSBA No.
	呈请人或律师签名/WSBA编号

		
	Print or Type Name
	请工整填写或键入姓名

File original of your response with	Serve a copy of your response on:
the clerk of the court at:	将您的回复副本送达：
将您的回复原件提交给
法院书记官，地址：
		[  ] Petitioner 
(You may list an address that is not your residential address where you agree to accept legal documents.)
		     呈请人
（您可以列出一个并非居住地址、但您同意接受法律文件的地址。）
	[  ] Petitioner’s Lawyer
	     呈请人律师
			
Name of Court	Name
法院名称	姓名
			
Address	Address
地址	地址
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